
Voortgang Bestemmingsplan bedrijventerrein Lagedijk 
 
Onlangs is de raad geïnformeerd over de nieuwe aanpak van het bestemmingsplan Lagedijk.  
Eind maart hebben alle ondernemers een uitnodiging ontvangen om met de gemeente in gesprek te 
gaan over hun toekomstplannen en ideeën over het bedrijventerrein. Op moment van dit schrijven 
hebben ongeveer dertig ondernemers gereageerd. Ook de omwonenden hebben een brief 
ontvangen. Afhankelijk van de inhoud van de gesprekken bepalen we de vorm van de plenaire 
terugkoppeling. Tegelijkertijd is er hard gewerkt aan een inventarisatie van alle beschikbare 
informatie over de op het terrein aanwezige bedrijven. We onderzoeken nog de wijze waarop deze 
informatie (en welke informatie) ook voor de ondernemers en omwonenden inzichtelijk kan worden 
gemaakt. 
 


